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Informatienota voor de Gemeenteraad

Antwoord op schriftelijke vragen:  Fietspad Ravensteinseweg van 
de fractie van de PvdA 

Kernboodschap 

Het college heeft een aanvraag voor een Omgevingsvergunning ingediend voor het 
aanleggen van een fietspad langs de Ravensteinseweg. De fractie van de PvdA heeft 
vragen gesteld met betrekking tot de Flora en Fauna. We zijn in overleg met de provincie 
omtrent de natuuronderzoeken. Voor de voortgang van het project hebben we er voor 
gekozen om dit proces parallel te laten lopen.
We nemen de suggestie om te kijken of er een andere variant mogelijk is over.

Eerdere besluiten

Datum Korte omschrijving eerder genomen besluit (vermeld zo mogelijk 
het zaaknummer/documentnummer)

Antwoord van het college
In navolgende tekst beantwoorden wij de gestelde vragen

1. Waarom is er al een aanvraag voor een omgevingsvergunning neergelegd terwijl nog 
niet alle natuuronderzoeken (b.v. naar eekhoorns en vleermuizen) afgerond zijn? 
De omgevingsvergunning heeft betrekking op het bestemmingsplan. Nu is de 
bestemming agrarisch middels deze aanvraag vragen wij toestemming om het fietspad 
aan te mogen leggen op een agrarische bestemming. We zijn in overleg met de provincie 
omtrent de natuuronderzoeken, anderzijds zijn we aan het onderzoeken of het tracé nog 
gewijzigd kan worden. Voor de voortgang van het project hebben we er voor gekozen om 
dit proces parallel te laten lopen.

2. Waarom heeft het college geen ontheffing aangevraagd bij de Provincie Gelderland 
voor deze plannen ondanks de aanbevelingen? 
De gemeente is nog in overleg met de provincie om te bepalen of en welke vergunningen 
(meldingen) aangevraagd dienen te worden. 

3. Waarom is het college al gestart met voorbereidende werkzaamheden zonder 
omgevingsvergunning en zonder provinciale ontheffing? 
Momenteel is alleen het geplande tracé uitgezet, dit is gedaan om de scoop van het 
onderzoeksgebied te bepalen. 
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4. Hoe denkt het college gevolg te geven aan de aanbevelingen van het adviesbureau 
met betrekking tot het werken in het broedseizoen gezien de te verwachten dichtheid 
aan broedgevallen? 
Voor een daadwerkelijke start van de werkzaamheden worden alle omschreven bomen 
nogmaals gecontroleerd op bewoonde nesten.

5. De Provincie Gelderland stelt eisen aan het kappen van houtopstanden. 
https://www.gelderland.nl/Wet-Natuurbescherming-Bos-en-bomenrijen,-melding-
vankappen-(houtopstanden). Valt het plan voor het fietspad ook onder dit regime? Zo ja, 
is er melding gedaan c.q. een ontheffing verleend voor het kappen van ruim 50 bomen?
We zijn hiervoor ook in overleg met de provincie, volgens het rapport van Tauw valt het 
onder de bevoegdheid van de gemeente Wijchen. 

6. Kan het college inzage geven in de kostenafweging tussen het kappen en rooien van 
ruim 50 bomen, het opvullen van de laaggelegen gedeelte etc. versus de kosten van het 
aankopen van een extra strook grond? *
Het verschil blijkt kleiner te zijn dan aanvankelijk begroot. Verplaatsen van het tracé kost 
ongeveer 4000 euro meer. (Het aanschaffen van de grond min de kosten van kappen). 
Bij dit bedrag komen nog wel de kosten van verlichten, dit moeten we nog onderzoeken. 
Dat was namelijk ook een van de redenen voor de tracekeuze, een fietspad dicht langs 
de rijbaan profiteert van de aanwezige verlichting. 

7. is het college bereid dit fietspad alsnog buiten deze groene verbindingszone aan te 
leggen of het besluit voor te leggen aan de raad?
Ja daartoe is een onderzoek gestart. We zijn in gesprek geweest met de grondeigenaar 
en deze is bereid grond over te dragen zodat de gemeente extra grond aankoopt om het 
fietspad achter de groene zone aan te leggen. De pachter is ook hiermee akkoord.
Uitgangspunt is wel: het fietspad moet verkeerstechnisch maar ook sociaal veilig zijn. We 
kunnen dus niet te ver van de rijbaan af gaan en moeten bepalen of hier verlichting 
nodig is.

* Het gaat om ene strook van maximaal ca. 500 meter lang en stel 3 meter breed. Met 
de gangbare prijzen voor landbouwgrond (ca € 60.000,- per hectare) komt dit op € 
9000,-.


